
中国科学院武汉植物园研究生请假单
WUHAN BOTANICAL GARDEN, CHINESE ACADEMY OF SCIENCES

GRADUATE LEAVE APPLICATION FORM 

	姓名
Name
	
	性别

Gender
	
	培养
层次

Training level
	
	年级

Grade
	

	家庭

住址

Home address
	
	邮编

Post code
	

	家长

Paren
ts’ Name
	
	工作
单位

Work Unit
	
	本人电话

Personal Tel No
	

	
	
	
	
	家长电话
Parents’ Tel No
	

	申

请

理

由
Reason
For
Leave
	

	
	□病假Sick Leave   □事假Personal Leave
从    年  月  日到    年  月  日，请假   天。
Period of Leave   /   /   / (MM/DD/YY)  ~  /   /   / (MM/DD/YY),      Days in Total

	
	本人签名                            年  月  日
Applicant（signature）                      Date


	请
假
Ask

For 

Leave
	导师意见
Supervisor’s Comment

签名：            年   月   日
Signature            Date
	学科组长意见
Responsible Department’s Comment
签名：            年   月   日
Signature            Date

	
	研究生部意见
Graduate Division’s Comment
审批人：          年   月   日
Approver            Date
	主管学生工作的所级领导意见
Authorized Director’s Comment
审批人：          年   月   日
Approver            Date

	销
假
Back

From

Leave
	研究生部意见
Graduate Division’s Comment
办理人：             年   月   日
Transactor               Date

	说
明
Declaration

	1.学生因病请假，须经县级以上医院证明。学生一般不得请事假。如确需请事假，经提供有关证明，酌情准假。
Students must provide medical certificate for sick leave. Generally personal leave is not allowed unless really necessary reason with related proof.
2. 一周以内由研究生部负责人批准；一周以上须经主管学生工作的所级领导批准。
Leave within a week will be approved by the manager of Graduate Division; For more than a week to be approved by the authorized director of institute.
3.病假超过两个月者，必须办理休学手续。一学期内事假累计超过一个月者，按退学处理。
Students asking for a sick leave for more than two months shall go through the formalities of suspension of school. Those having personal leave for more than a month accumulated in a semester will drop out of school.

	◆学生请假应符合“中国科学院大学学生请假销假管理办法”规定。
Students should comply with the "Leave regulation for students in Chinese academy of sciences".

◆本表一式一份，适用于在武汉植物园学习的在读研究生，由研究生部存档备查。
This form should be with Graduate Division, eligible for the graduate students studying in Wuhan Botanical Garden.
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